
   Akce v Dolních Kralovicích před koncem roku:  
Adventní jarmark  26.11.2016

Vánoční koncert 10.12. 2016  - Česká mše vánoční  
Kino: 

4.12. 2016  – ZOOTROPOLIS Město zvířat – kreslený rodinný film USA 
18.12. 2016 – Něžné vlny – český film, režie Jiří Vejdělek 

21.12. 2016 -  koncert hudebního oboru ZUŠ 
25. 12. 2016 - Vánoční zábava   K.O.TEL ROCK + RUBICON RIVER
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INFORMACE 
Z OBECNÍHO ÚŘADU

RADA OBCE 
usnesení ze schůze rady 

ZO Dolní Kralovice

ZASTUPITELSTVO OBCE 
Usnesení ze schůze ZO Dolní Kralovice

BLAHOPŘEJEME
Významné životní jubileum

 80 a více let oslavili:
říjen

Marie Bočková, Dolní Kralovice
listopad

Jiří Ulrich, Dolní Kralovice
Anastázie Jelínková, Zahrádčice

Josef Pešek, Dolní Kralovice

Udržování pořádku a čistoty na hřbitově  
U hřbitova v Dolních Kralovicích je přistaven kontejner 
na odpad sklízený z hrobů. Přesto je mnohým zatěžko 
odstraněné rostliny, svíčky a výzdobu ze svých hrobů 
do kontejneru donést. Nejbližším možným řešením je 
pro ně odhození tohoto odpadu za plot.  Kromě rostlin, 
které tam hnijí, jsou za plotem i kalíšky a střepy. Obecní 
úřad toto jednání považuje za bezohledné a neuctivé 
vzhledem k pietnímu místu, kterým hřbitov bezesporu 
je. Žádáme o udržování pořádku nejen na hřbitově, ale  
i v jeho nejbližším okolí.

Usnesení č.  R-13/2016 ze dne 5.10.2016
1. Proběhlo vyhodnocení výběrového řízení na akci 
Oprava havarijní části zásobovacího řadu „Z“ (přivaděč 
vody Tomice) s tímto pořadím nabídek:
1) VODAK Humpolec, s.r.o.    1 994 469 Kč bez 
DPH
2) EVOS HYDRO, s.r.o., Ledeč n.Sáz. 1 998 907 Kč bez 
DPH
3) STAVAK spol. s r.o., Havlíčkův Brod 2 120 291 Kč bez 
DPH
2. ROZ doporučuje zastupitelstvu obce schválit smlouvu 
na opravu střechy na restauraci Želivka dle předložených 
nabídek.
3. ROZ souhlasí s prodejem pozemků p.č. 85/9 a 85/8  
v k.ú.Zahrádčice o celkové výměře 384 m2  p. Valešovi 
za cenu 50 Kč/m2 + zaměření pozemků.
4. ROZ bere na vědomí výpověď nájmu paní Kateřiny 
Smutné  z obchodu  ve Stříteži.
5. ROZ souhlasí s digitalizací kina v Dolních Kralovicích 
dle cenové nabídky. 
6. ROZ souhlasí s pořádáním hudební produkce 
Dolnokralovické heligonky  dne 15.10.2016. 

Usnesení č.  R-14/2016 ze dne 24.10.2016 
1. ROZ schvaluje pořádání taneční zábavy SDH Střítež 
dne 3.12.2016 v KD Střítež.
2. ROZ souhlasí se zveřejněním záměru pronajmout 
obchod ve Stříteži.
3. ROZ projednala žádost o výměnu dveří v KD Střítež. 
4. ROZ souhlasí s uvolněním finančních prostředků 
z rozpočtu obce na nákup vánočních balíčků pro 
důchodce. 
5. ROZ ukládá starostovi vstoupit v jednání se společností 
VODAK Humpolec o rozložení splátek za opravu 
havarijního stavu vodovodního řadu na období tří let. 
6. ROZ souhlasí se soupisem nutných oprav ve výrobním 
areálu pronajatém firmě MUBEA (zejména v pavilonu B) 
a ukládá starostovi zajistit konkrétní nabídky na zajištění 
jednotlivých prací.
7. ROZ doporučuje zveřejnit na internetových stránkách 
obce seznam revizních techniků na kotle a zároveň 
umožnit občanům získat na obecním úřadu informaci 
a kontakt na revizního technika pro příslušný typ kotle.  

Usnesení č.  R-15/2016 ze dne 14.11.2016
1. ROZ bere na vědomí informaci o možnosti podat 
žádost o dotaci na opravu komunikací. ROZ ukládá 
starostovi obce nechat zpracovat projekt na rekonstrukci 
komunikace mezi Dolními Kralovicemi a Zahrádčicemi. 
Dále ROZ ukládá starostovi obce vstoupit v jednání 
s firmou AGRO Dolní Kralovice s.r.o. o vyčištění škarp 
podél této komunikace.
2. ROZ ukládá starostovi obce vstoupit v jednání s majiteli 
pozemků pod komunikací vedoucí  od základní školy 
k výrobnímu areálu pronajatému firmě MUBEA o odkup 
těchto pozemků.
3. ROZ ukládá starostovi obce prověřit možnost získání 
dotace na vyčištění rybníka v Martinicích „U Kalhotků“.
4. ROZ vzala na vědomí informaci o průběhu jednání  
o výstavbě ČOV ve Stříteži. 
5. ROZ projednala nabídku na přistoupení do Sdružení 
místních samospráv ČR a rozhodla tuto nabídku nevyužít. 
6. ROZ odsouhlasila návrh smlouvy mezi Obcí Dolní 
Kralovice a panem Liborem Černohlávkem, bytem 
Církvice, o poskytnutí služeb – bezplatné umístění 
sběrných nádob na sběr použitého jedlého oleje.

Usnesení č.  ZO-4/2016 ze dne 6.9.2016
ZO bere na vědomí: 
1. Připomínky a požadavky občanů Stříteže na opravy  
a údržbu ve Stříteži.
2. Informaci paní J.Kadlečkové o přípravě návrhu 
Územního plánu Dolní Kralovice.

ZO schvaluje:
1. Výsledky výběrového řízení na opravy komunikací 
v Martinicích a Vraždových Lhoticích s vítěznými 
nabídkami firmy DYWI servis CZ na obě akce.
2. Prodej pozemků p.č. 1876/109 o výměře 37 m2  
a p.č. st. 808 o výměře 6 m2      v  k.ú. Dolní Kralovice dle 
zveřejněného záměru společnosti ČEZ Distribuce, a.s. za 
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cenu 500 Kč/m2+ DPH. 
3. Zřízení věcného břemene – služebnosti na pozemcích 
v lokalitě Sever (cesty) ve prospěch ČEZ Distribuce, a.s. 
za jednorázovou úhradu ve výši 1 000 Kč. 
4. Prodej pozemků na výstavbu rodinných domů 
v lokalitě Sever dle zveřejněných záměrů za cenu 500 
Kč/m2 + DPH:
pozemek p.č. 1876/97 v k.ú. Dolní Kralovice p. Václavu 
Malimánkovi, bytem Dolní Kralovice, Fibichova 5
pozemek p.č. 1876/95 o výměře 887 m2 v k.ú. Dolní 
Kralovice p. Romanu Matulovi, bytem Dolní Kralovice, 
Fibichova 79
5. Uzavření smlouvy na zřízení věcného břemene - 
služebnosti vodovodní přípojky mezi Obcí Dolní Kralovice 
a paní Janou Martínkovou, bytem Český Brod.        
6. Uzavření smlouvy na zřízení věcného břemene – 
služebnosti vodovodní přípojky mezi Obcí Dolní Kralovice 
a manželi Janou a Zdeňkem Lhotskými, bytem Dolní 
Kralovice, Střítež 6. 
7. Nákup služebního osobního vozidla Škoda Yeti pro 
potřeby obce.
8. Harmonogram výběrového řízení pro opravu 
havarijní části zásobovacího řadu pro Dolní Kralovice, 
vypracovaný firmou STAVONA Tender, spol. s r.o.

Usnesení č.  ZO-5/2016 ze dne 11.10.2016
ZO bere na vědomí: 
1. Informace o výsledku auditu hospodaření obce za 
období leden-září 2016.
2. Informaci o nutnosti změny organizace sběru 
velkoobjemového a dalších odpadů v obci od roku 
2017.
3. Informaci o průběhu jednání o vytvoření nového 
územního plánu obce.
4. Informaci o probíhající výstavbě víceúčelového hřiště 
u ZŠ Dolní Kralovice.
5. Informaci o přípravě nových webových stránek obce.

ZO schvaluje:
1. Kupní smlouvu na základě výsledků výběrového 
řízení na koupi pozemků parc. č. 22 a 23/1 v kat. území 
Martinice  u Dolních Kralovic od prodávající České 
republiky – Úřadu pro zastupování státu ve věcech 
majetkových do vlastnictví Obce Dolní Kralovice.
2. Výsledek výběrového řízení na akci Oprava havarijní 
části zásobovacího řadu „Z“ (přivaděč vody Tomice) 
s vítěznou nabídkou firmy VODAK Humpolec, s.r.o. za 
nabídkovou cenu 1 994 469 Kč bez DPH. 
3. Zaplacení doplatku za práce na opravě komunikací 
firmě DYWI servis CZ. 
4. Prodej pozemků parc.č. 85/8 a 85/9 v k.ú. Zahrádčice 
o celkové výměře  384 m2 panu Ivanu Valešovi, za 
cenu 50 Kč/m2 + zaměření pozemků + náklady na kupní 
smlouvu.
5. Digitalizaci kina v Dolních Kralovicích a jeho další 
úpravy. 
6. Opravu střechy na restauraci Želivka včetně zateplení 
firmou I.S.POL–IZOLACE s.r.o., provozovna Počátky za 
cenu 690 000 Kč bez DPH. 
7. Cenu CD Dolnokralovické vyznání na 150 Kč včetně 
DPH.
8. Zajištění nových webových stránek obce a pověřilo 
paní L.Novákovou prověřením nabídek a zajištěním 

modernizace webových stránek.

Představujeme firmu 
MUBEA

 
 Společnost Mubea se zabývá celosvětově výrobou 
komponentů pro automobilový průmysl. Letos Mubea 
oslavila již své 100. narozeniny. 
  V České republice nás naleznete v Žebráku, Prostějově, 
Olomouci a nově také v Dolních Kralovicích, kde 
jsme rozšířili výrobu dílů z karbonových vláken. Převzali 
jsme zde místo po firmě Grammer, výrobce opěrek  
a sedacího vybavení do osobních automobilů. 
  Připravili jsme pro vás rozhovor s bývalým ředitelem firmy 
Grammer a zárovneň současným vedoucím výroby 
Mubea Dolní Kralovice, panem Ing. Zdeňkem Šedivým. 

Pane Šedivý, jaké výrobky se 
vyrábí v Dolních Kralovicích?
Koncem roku 2015 jsme 
zde odstartovali projekt pro 
našeho zákazníka, anglickou 
firmu McLaren, a to výrobu 
dílů pro monokok jejich 
sportovních vozů, takzvaných 
„Preforem“, což jsou tepelně 
vy tvarované d í lce  ze 
suché uhlíkové (karbonové) 
tkaniny.  Postupně výrobu 
rozš i řu jeme,  p lánu jeme 

zde výrobu dílů pro Bentley, Aston Martin (která je 
v současné době v Žebráku) a další zákazníky. Úzce 
spolupracujeme s naší pobočkou Mubea Carbo Tech 
v Salzburgu, kde byla před 23 lety výroba z uhlíkových 
vláken zahájena. Postupně je k nám, do Kralovic, 
převáděna i výroba pro sekci „Racing“, výroba dílů pro 
závodní varianty vozů. K výrobě těchto dílů používáme 
takzvané prepregy (tkaná karbonová, skleněná nebo 
jinak kombinovaná rohož s předimpregnovanou, 
částečně zavadlou pryskyřicí). Připravené prepregové 
dílce se ručně kladou a vrství do formy do požadované 
tloušťky dílu, poté je provedena vakuace a následně 
se všechny takto zpracované díly vytvrzují v autoklávu. 
Letos se nám podařilo přestěhovat i katr a moderní 
robotické zařízení na sešívání karbonových střihů. Proto 
bylo nutné vyslat několik našich pracovníků z Kralovic 
do Salzburgu, aby se naučili od místních odborníků toto 
zařízení samostatně obsluhovat. 

Můžete nám říct něco bližšího k materiálu, z kterého 
vyrábíte?
Proč zrovna uhlíková vlákna?
Výhody použití uhlíkového kompozitu jsou především 
nízká hmotnost a zároveň vysoká pevnost materiálu, 
vysoká životnost, skvělé absorpční vlastnosti  
a v neposlední řadě i velice atraktivní design. Uhlíková 
vlákna jsou téměř třikrát pevnější než ocel, přičemž váží 
pouze pětinu hmotnosti. Myslím si, že karbon je materiál 
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budoucnosti a bude čím dál víc využíván napříč 
různými odvětvími. Na druhé straně  je třeba ale zmínit 
velmi vysokou cenu používaného materiálu a tím také 
hotových výrobků, což zatím brání jeho širšímu využití.

Jaké pracovní pozice v Dolních Kralovicích obsazujete 
a jaké máte požadavky, co se týče odbornosti?
V Dolních Kralovicích v současné době děláme hlavně 
tzv. předvýrobu neboli pokládku karbonové tkaniny 
do forem ve třísměnném provozu. Při této činnosti je 
vyžadována preciznost, soustředěnost a manuální 
zručnost. Není pro nás zas až tak podstatné určité 
vzdělání uchazečů. Máme u nás vyučené kuchaře, 
číšníky, pracovníky a pracovnice ze zemědělství, 
prodeje či kosmetických služeb. Naši zákazníci kladou 
velký důraz na kvalitu, proto každého pracovníka 
nebo pracovnici při nástupu učíme správné skladbě 
dílu, abychom se vyhnuli nákladné zmetkovitosti. 
Proto máme ve výrobě několik vyslaných odborníků 
ze Salzburgu, kteří pomáhají se zaváděním procesů  
a s kontrolou výstupní kvality výrobků.
Při rozjezdu výroby jsme měli velkou výhodu, že někteří 
pracovníci z předchozí firmy, která ukončovala v Dolních 
Kralovicích výrobu, uzavřeli smlouvu s naší společností, 
Mubea. Od nového roku plánujeme kromě navýšení 
výroby na současných projektech také rozšíření činností 
v rámci celého technologického procesu o další kroky, 
jimiž je katrování, CNC obrábění, dokončování, lepení 
a lakování. Tudíž budeme nabírat také pracovníky 
na odborné pozice jako obsluha katru, CNC frézař  
a pro novou lakovnu budeme shánět zkušené 
lakýrníky. U těchto pozic bychom rádi získali pracovníky  
s odpovídajícím vzděláním a praxí v oboru. 
 
Kolik pracovníků momentálně Mubea zaměstnává? 
Mubea v Žebráku má přes 1 500 zaměstnanců, 
z toho je v Dolních Kralovicích již 150, v příštím 
roce plánujeme díky navýšení zakázek a přesunu 
nových projektů nárůst až na 270 zaměstnanců.  

Čím přesvědčíte uchazeče, aby šli pracovat právě  
k firmě Mubea?
Mubea je stabilní společnost, která je v České Republice 
přes dvacet let, celosvětově letos oslavila 100 let. 
Dokázala čelit nejen dvěma světovým válkám, ale i 
několika krizím. Naposledy, v roce 2008 byla Mubea 
jedna z mála společností, která nepropouštěla 
zaměstnance, ale svoji stabilitou a silou s nimi tuto 
krizi překonala. Proto nabízíme stabilitu a hledáme 
zaměstnance, kteří s námi plánují budoucnost. Z okolí 
máme zajištěné svozy pro zaměstnance, aby se k nám 
mohli bezproblémově dostávat na třísměnný provoz. 
Nabízíme práci v příjemném pracovním prostředí 
s moderními technologiemi, s možnostmi osobního 
růstu. Máme vlastní kantýnu, dotovanou stravu, kdy 
zaměstnanci doplácejí jen 20 Kč. Bližší info ohledně 
pracovních podmínek je možno získat na schůzce s paní 
Bc. Hanou Prchalovou z personálního oddělení. Těším se 
na společnou budoucnost a rozvoj společnosti.
Děkujeme za rozhovor!, Mubea – Dolní Kralovice
hana.prchalova@mubea.com Tel. 702 194 149, www.
mubea.com;  www.carbotech.at

Kateřina Krupicová

Listopadový kalendář
 Na den svatého Martina vesel se všecka rodina…

 Tvrdí se, že posvícenský oběd na sv. Martina býval 
nejbohatší v celém roce. Pojem martinská husa dokáže 
dodnes probudit milovníky dobrého jídla. Na sv. Martina 
se mnozí těšili celý rok. Pranostika praví, že Martin přijíždí 
na bílém koni, začíná padat sníh. Sv. Martin je patronem 
vojáků a ochráncem zvířat, hlavně koní. Za patrona ho 
považovali podkováři, krejčí i rukavičkáři. Bylo to pro 
jeho skromnost a zbožnost. Za života byl Martin vojákem, 
pak poustevníkem a nakonec biskupem.
  Na našem venkově byl tento svátek sv. Martina 
tradičním dnem, kdy se uzavíraly nové smlouvy se 
zaměstnanci a čeleď měnila svého hospodáře. Vše se 
muselo řádně oslavit. K tomu se hodila pečená husa. 
Ta se dělila mezi členy domácnosti podle klíče. Třeba 
čeledín dostal stehno, aby dobře běhal. Z kostí se věštilo 
počasí. Ke sv. Martinu se přiřadil i oblíbený termín pro 
podzimní posvícení. Martinským pečivem byly rohlíky, 
rohy a podkovy.

  Dalším významným listopadovým svátkem je  
sv. Kateřina. Tento svátek byl ve znamení tanečních 
zábav, při nichž měly přednost ženy. Kateřinské zábavy 
bývaly v roce poslední, protože brzy začínal advent, 
doba předvánočního půstu, kdy se tyto akce nemohly 
konat. Krásná a vzdělaná Kateřina byla patronkou 
univerzit, stala se ochránkyní učenců a studentů, 
přadlen a knihtiskařů. Uctívají ji také holiči a chirurgové. 
Tyto profese zachází s nástroji, které jsou symboly jejího 
umučení- kolem a mečem. 
  V rámci adventu se slaví několik svátků svatých, které 
se staly významnými okamžiky v běhu zimních dní,  
a kolem nichž se soustředila řada obyčejů a pověr- sv. 
Ondřej, sv. Barbora, sv. Mikuláš, sv. Ambrož i sv. Lucie. 
Snad až z předkřesťanské doby pocházely různé masky, 
často zvířecí nebo démonické, které se při oslavách 
adventních svátků s oblibou využívaly.

Z  knížky  A.  Vondruškové  „České  zvyky  a  obyčeje“ 
vybrala a upravila

Marie Končelová

Jak na podzimní chmury
Začalo nám podzimní pochmurné počasí. Je to 
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způsobené krátícími se dny, deštěm, mlhou, a to se 
přenáší na naši náladu. Ke zklidnění špatné nálady nám 
pomůže řada věcí. Měli bychom dbát na pravidelný 
denní režim s dostatkem spánku a na co možná 
nejvíce času stráveného na denním světle. Podle svých 
schopností a možností se hodně pohybovat. Příjemná 
procházka podzimní přírodou plnou krásných barev 
nám přispěje ke zlepšení nálady i fyzické kondice. 
Další typ pro klidný podzim jsou volnočasové aktivity  
a dostatek času stráveného s přáteli a rodinou. Podzimní 
náladu můžeme zahnat správným jídelníčkem. Snažme 
se do svého stravování přidat co nejvíce zeleniny  
a ovoce, které nám dodá vitamíny a minerály. Chmury 
nám také zaženou různé bylinné čaje. Dávejme na talíř 
potraviny různých barev, aby byl veselý jako podzimem 
zbarvená krajina.

Dokud  je život,  je  i naděje. Usměj  se, zítřek bude  lepší. 
Seneca

Marie Končelová

Podzimní bazar 
V týdnu od 31.10. do 3.11. 2016 proběhl ve vestibulu 
kina v Dolních Kralovicích tradiční bazar. Bylo možné 
vybírat si z velkého množství – asi 1500 kusů - kvalitního 
a levného zboží pro děti i dospělé. Výtěžek 3.044,- bude 
opět použit pro potřeby dětí z kroužku a dospělých 
v klubu. Děkuji ženám z klubu za pomoc a obecnímu 
úřadu za poskytnutí prostor.                                                                                       

Marie Končelová

Jedliňák
Svátek v pátek je úžasná 
věc. Pěkně si můžeme 
prodloužit víkend  
a o to déle odpočívat, 
nebo takový pátek 
strávit sportováním  
a zábavou. To jsme se snažili 
nabídnout jak dětem, tak 
i dospělým na letošním 

„Jedliňáku“. Již potřetí se skupinky kamarádů nebo 
rodinná družstva vydala na čtyřkilometrovou trasu po 
našem krásném okolí. Celkem letos soutěžilo 23 družstev 
ve třech kategoriích. Cestou závodníci plnili nejrůznější 
úkoly a zároveň se snažili dosáhnout co nejlepšího 
času. Počasí nám celkem přálo, a tak na závěr došlo  
i na opékání buřtů.              -ln-
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Rok se s rokem sešel
 

Setkání starosty s občany z dolnokralovicka, kteří již 
užívají zaslouženého odpočinku, tedy důchodu, je 
očekávanou událostí, kterou obec pořádá každoročně 
na podzim. Pan starosta Antonín Bašta s přítomnými 
probral události posledního roku i plány na rok příští.  
I letos si přišlo posedět a popovídat si více jak osmdesát 
občanů. Vždy je připraveno občerstvení a hudební 
doprovod. Letos nám k poslechu i tanci zahráli 
hudebníci Duo Chotěboř. I když bylo venku deštivo, ve 
společenském sále byla příjemná atmosféra a při dobré 
zábavě to zase rychle uteklo. Tak opět za rok!

-ln-

Bezva ženská v Kralovicích
Miroslav Táborský, Ondřej Vetchý, Petra Hřebíčková, 
Václav Postránecký, Nela Boudová – to jen několik 
známých hereckých osobností z mnoha dalších, které 
jsme letos v létě mohli vidět naživo, přímo při jejich 
práci u nás, v obci Martinice a okolí. Natáčeli zde film, 
jehož premiéra v kinech proběhla 13. října. Jako obci, 
která se na natáčení podílela, se nám dostalo jistého 
privilegia a pan režisér Tomáš Hoffman přislíbil autorské 
promítání tohoto filmu v Dolních Kralovicích. Pozváni byli 
především komparzisté z našich obcí, kteří se nemohli 
dočkat, zda se ve filmu uvidí. Promítání proběhlo v úterý 
18. října. K tomu, aby se tato událost mohla konat, bylo 
také třeba dát do chodu nové projekční zařízení kina 
v Dolních Kralovicích. To vše se podařilo, a tak jsme mohli 
na novém plátně obdivovat nejen výkony profesionálů, 
ale i těch našich, sem tam se mihnoucích herců. Pro 
nás pro všechny to byl určitě zajímavý zážitek vidět na 
velkém plátně známá místa, domy a sousedy. Ačkoliv se 
všichni ti, kdo se natáčení účastnili do výsledného díla 
nevešli, jistě pro mnohé už samotné setkání s filmařskou 
prací bude něčím neopakovatelným a budou na to 
dlouho vzpomínat. Už proto, že po všem tom pozdvižení, 
které natáčení v našem sousedství způsobilo, vznikl 
velmi pěkný, oddychový film s krásnou letní atmosférou  
a laskavým humorem. Ten předvedli i samotní autoři 
filmu. Na promítání přijel osobně pan režisér Tomáš 
Hoffman s asistentem režie Ondřejem Havlíkem a spolu 
s nimi i spoluautor scénáře a zároveň známý režisér Jiří 
Vejdělek. Pánové v úvodním slovu k filmu poděkovali 
všem přítomným amatérským hercům a pochválili 
všechny za výbornou spolupráci.
A jaké byly jejich postřehy a dojmy z naší domoviny? 
Paradoxně obdivovali pro film hodící se exteriéry – 

martinickou školu, které se prozatím vyhnula oprava 
fasády a výměna oken za plastová, staré domky 
s oprýskanou omítkou, autentický vesnický „krám“, 
nevyasfaltované příjezdové cesty… Na to si všichni 
vzpomeňte, až budete na film Bezva ženská na krku 
znovu koukat, protože uvidíte záběry na trávou zarostlou 
cestu k martinické škole, která je již asfaltová, ale 
také zhlédnete poslední letecké záběry na most přes 
přehradu před jeho zavřením a rekonstrukcí.

  Opakovanou projekci v kině v Dolních Kralovicích 
chystáme, jakmile bude některý z filmových distributorů 
tento film nabízet na DVD.

Lenka Nováková

Kino v Dolních Kralovicích  
má za sebou premiéru

Nově digitalizované kino v Dolních Kralovicích zažilo 
další zatěžkávací zkoušku. V pátek 18. listopadu a sobotu 
19. listopadu zde probíhal festival zimních expedičních 
filmů Snow Film Fest.  V pátek byla na představení celá 
škola včetně přípravné třídy. Z účasti mladších dětí jsme 
měli trochu strach, protože většina filmů není v češtině 
a mladší děti nepřečtou titulky.  Kupodivu ale první 
hodinový blok vydržely všechny děti naprosto v klidu. 
Nádherné záběry přírody a ukázky extrémních sportů asi 
převážily nevýhody promítání v cizím jazyce. Do konce 
tříhodinového promítání vydržely už jen starší ročníky  
a doufáme, že se jim líbilo.
Na sobotní projekci pro veřejnost se sešlo 36 příznivců 
adrenalinových sportů. Filmový maraton pro veřejnost 
měl dvě přestávky a trval takřka 5 hodin. Jednotlivé 
bloky filmů se probíraly o přestávkách u nealkoholických 
nápojů, čaje a „svařáku“, které byly pro návštěvníky 
v ceně vstupného. Vzhledem k tomu že většina 
návštěvníků vydržela až do samého konce, usuzuji, že 
byl program zajímavý.
Budeme se těšit na další shledání v kině u pohádek či 
filmech pro dospělé. Také doufám, že se uvidíme na 
letní variantě tohoto festivalu, který se jmenuje Expediční 
kamera.

Michal Janeček
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KINO 
Dolní Kralovice

Haló, haló!
Oznamujeme všem, že od listopadu 2016 je obnoveno 
promítání v našem kině! Začátkem podzimu proběhla 
malá digitalizace – byla upravena zvuková aparatura, 
nataženo nové plátno a pořízen projektor a přehrávač 
pro umožnění přehrávání zapůjčených digitálních 
nosičů filmů. Pro návštěvníky to znamená, že bohužel 
není možno shlédnout u nás filmy v premiéře tak jako 
ve větších kinech a multikinech. Teprve po nějaké době 
– po půl až tři čtvrtě roce jsou tyto filmy převedeny na 
DVD nebo Blue-ray nosiče, pak je distributoři nabízí pro 
oficiální projekce v malých kinech. 
Na prosinec jsme pro vás připravili následující tituly:

4.12. 2016, 16:00 hod                          
Zootropolis: Město zvířat 
animovaný, rodinný, USA,  2016, 109 min 
Zootropolis je velkolepé velkoměsto, 
ve kterém žijí pospolu zvířata ze všech 
koutů světa. Kdokoliv zde může být 
kýmkoliv.
Režie: Byron Howard, Rich Moore
mládeži přístupný, české znění
Vstupné 70,-

18.12.2016, 18:00 hod                                       
Něžné vlny
komedie,  romantický, Česko, 2013, 96 
min
Sympatický Vojta je nesmělý a jeho 
rodina praštěná. Cholerický tatínek 
z něj chce mít závodního plavce  
a milující maminka vidí v synovi 
talentovaného pianistu…a píše se rok 
1989.

Režie: Jiří Vejdělek
Hrají: Táňa Pauhofová, Hynek Čermák, Robert Cejnar, 
Lucie Šteflová, Vojtěch Dyk a další.Mládeži přístupný, česky 
Vstupné 70,-

Heligonky a křest CD 
Sobota 15. října byla letos v Dolních Kralovicích ve 
znamení známého zvuku heligonek. Jako každým rokem, 
navštívilo tuto akci mnoho interpretů, kteří již tradičně 
a rádi přijíždějí do Dolních Kralovic zahrát milovníkům 
lidové hudby spoustu oblíbených melodií a písniček. 
Jako obvykle nechyběli pánové Vlasák a Hampl, pan 
Rusňák s kapelou nebo Veseláci a mnozí další. Letos 
byly Dolnokralovické heligonky spojeny zároveň i se 
slavnostním křtem nové písně, napsané a složené jen  
a jen pro Dolní Kralovice. Dolnokralovické vyznání 
zaznělo pro přítomné v podání pana Hampla, paní 
Zavadilové a kolegyně pana Rusňáka. Poté proběhl 

křest CD, na kterém je mimo této písně i 22 dalších 
písniček nahraných Veselkou Ladislava Kubeše. Naše 
pozvání přijal pan Jaroslav Hájek, který napsal dojemný 
text k písni. Hudbu složil pan Jan Lipold, ale ten se bohužel 
ze zdravotních důvodů křtu nezúčastnil. Oběma pánům 
bylo uděleno Poděkování a čestné uznání za vytvoření 
nové kralovické „hymny“. Kdo z vás si Dolnokralovické 
heligonky, kde bylo nové CD ke koupi, nechal letos ujít, 
má příležitost si ho zakoupit na obecním úřadě v Dolních 
Kralovicích za 150,-. Písničku si také můžete nechat 
zahrát na přání na rádiu ČR Region (fr. 87,9 FM)
Kralovické heligonky jsou akcí, která má letitou tradici,  
a i když letos mnohým zkomplikoval cestu k nám 
uzavřený most pod Bezděkovem, stále se těší velkému 
zájmu publika. Srdečně zveme všechny opět za rok!

Český svaz chovatelů a OÚ Dolní Kralovice, -ln-

Taneční v plném proudu
Je tu opět podzim. Tmy je více a světla méně. Ve 
společenském sále v Dolních Kralovicích se však každý 
čtvrteční večer světla rozsvítí. Skupina nadšenců pro 
tanec tam totiž pod vedením tanečních mistrů manželů 
Maršálkových zkouší nové taneční kreace.  Oproti 
minulému roku několik párů ubylo a objevilo se několik 
velmi šikovných nováčků. Atmosféra je stejně jako 
minulý rok vynikající. Každý nový účastník očekává, 
že zažije podobnou „potupu“ jako zažil v tanečních, 
když byl „náctiletý“. S postupem času ale zjistí, že jsou 
taneční mistři spíše kamarádi, kteří se mu snaží poradit, 
jak si co nejlépe užít samotný tanec i následující 
plesovou sezónu. Snad se podaří na příští rok zase najít 
dostatečný počet účastníků a z podzimních tanečních 
kurzů se stane tradice.

Michal Janeček
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Fotbal
Dolní Kralovice
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